

15.06.2018

Übersicht der Net Asset Values (NAVs) ausgewählter Anleihen im Geregelten Freiverkehr der Wiener Börse:

Overview of Net Asset Values (NAVs) of selected bonds in the Second Regulated Market of the Vienna Stock Exchange:

Date	ISIN	ISSUER	TITLE	ind. NAV (%)	ind. NAV (EUR)
15.06.2018	AT0000A01U63	First Life Int. Anstalt	Primeno Life Notes Typ 10	92,52%	925,21
15.06.2018	AT0000A01U89	First Life Int. Anstalt	Primeno Life Notes Typ 35	84,40%	844,04

Veröffentlichung jeden 15. des Monats. Im Fall eines handelsfreien Tages erfolgt die Veröffentlichung am nächstfolgenden Handelstag.

Publication takes place every 15th day of the month, in case of a non-trading day the publication will take place on the next trading day.

Die Berechnung des NAV erfolgt durch die Primeno AG, welche auch die rechtliche Verantwortung für die Richtigkeit der veröffentlichten Daten trägt. Für Fragen kontaktieren Sie bitte:

The published NAVs are based on calculations which are made by Primeno AG who also takes the legal responsibility for the accuracy of the published data. For further information please contact:

Primeno AG, FL-9490 Vaduz, Landstrasse 60, Postfach 261, Tel. 00423 2626645, www.primeno.li, e-mail: office@primeno.li